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Enerji Forumu

“BATMAN, SİİRT, ŞIRNAK İLLERİ 

ENERJİ FORUMU”…
Enerji hayatımızı devam ettirmemiz için gerekli temel 

unsurlardan biridir. Endüstriyel ve ticari faaliyetlerin 

gerçekleştirilebilmesi ve günlük yaşantımızdaki birçok 

işlevin yerine getirilebilmesi için önemli girdilerin başında 

elektrik enerjisi gelmektedir. Elektrik enerjisi insanoğlu 

tarafından sürekli olarak kullanılan istenildiği gibi 

depolanamayan kullanım öncesinde kalitesi güvence 

altına alınamayan bir uygarlık aracıdır. Yakın gelecekte fosil 

yakıtların tükenecek olması, elektrik enerjisi üretiminde 

yaşanan çevresel sorunlar, elektrik enerjisine olan talebin 

sürekli artması konu ile ilgili araştırmaların ve tartışmaların 

yoğun olarak yapılmasına neden olmaktadır. 

Elektrik Mühendisleri Odası Diyarbakır Şubesi olarak, ilkini 

2-3 Aralık 2005 tarihinde Diyarbakır‘da gerçekleştirdiğimiz 

Güneydoğu Anadolu Bölgesi Enerji Forumuyla, Ülkemiz ve 

Bölge illeri için enerji alanı ile ilgili önemli değerlendirmeler 

yapılmış, enerji sorunları tarafl arca tartışılarak çözüm 

önerilerinde bulunulmuştur. Bu tartışmaları şubemiz 

sınırları içerisinde bulunan illere yaymak, bu illerin elektrik 

enerjisi üretim ve tüketim potansiyellerini ortaya koymak, 

mevcut sorunları irdelemek, sorunlara çözüm önerileri 

getirebilmek ve bölgeye, ülkeye yönelik enerji politikalarını 

oluşturulabilmek amacıyla yerel enerji forumları düzenleme 

kararı alınmış, bu yerel forumlardan ilki 17 Aralık 2010 

tarihinde “Elazığ-Malatya-Tunceli-Bingöl İlleri Enerji 

Forumu” adıyla Fırat Üniversitesi Atatürk Kültür Merkezinde 

gerçekleştirilmiştir.

Bu kapsamda planlanan Yerel Forumların 2. ncisi 26 Mart 

2011 tarihinde Batman‘da Belediye Konferans salonunda 

“Batman, Siirt ve Şırnak İlleri Enerji Forumu” adıyla düzenlendi.

Düzenlenen Forumun açılışında sırasıyla; EMO Batman İl 

Temsilcisi İhsan DEMİR, EMO Şırnak İl Temsilcisi İLter AKINCI, 

EMO D.Bakır Şube Başkanı İdris EKMEN, EMO Yönetim 

Kurulu Başkanı Cengiz GÖLTAŞ, TMMOB Yönetim Kurulu 

üyesi Alaeddin ARAS ve Batman BDP Milletvekili Bengi 

YILDIZ söz alarak birer konuşma yaptılar.

Açılış konuşmalarının ardından Forum “Elektrik Enerjisinin 

Kullanımı ile Erişiminde Yaşanan Sorunlar ve Çözüm 

Önerileri konulu 1. Panelle devam etti. Paneli EMO Bilişim 

Komisyonu Başkanı Tarık ÖDEN yönetti. Panelde; EMO 
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AY “Batman, Siirt, Şırnak İllerinde Elektrik Enerjisine 

Genel Bakış” konulu, TEİAŞ 16. İletim Tesis ve İşletme Grup 

Müdürü Süleyman İLHAN “Elektrik İletim Altyapısı, İşletme 

Sorunları ve Çözüm Önerileri” konulu, TPAO Batman Bölge 

Müdürlüğünden Veysi DEMİR “Elektrik Enerjisi Kullanımında 

Yaşanan Sorunlar ve Bunların Üretime Etkileri” konulu, İHD 

Batman Şubesinden Nihat EKİNCİ “İnsan Hakları Olarak 

Enerjiye Erişim” konulu birer sunum yaptılar.

Forum öğle arasından sonra “Enerji Yatırımlarında İnsan, 

Doğa ve Çevre İlişkisi” konulu 2. Panelle devam etti. Paneli 

TMMOB Yüksek Onur Kurulu Üyesi Musa ÇEÇEN yönetti. 

Panelde; Dicle Üniversitesi Mühendislik Fakültesi Makina 

Mühendisliği Bölümünden Yrd. Doç. Dr. Hasan BAYINDIR  

“Petrol Üretiminin ve İşlenmesinin Çevresel Etkileri” konulu, 

TÜPRAŞ Batman İşletme Müdürü M.Ali UCUZ “TÜRPAŞ‘ın 

Kentin Ekonomisine Katkısı ve Çevresel Etkileri Azaltmada 

Alınan Önlemler” konulu, Batman Hasankeyf‘i Yaşatma 

Girişiminden İpek TAŞLI “Ilısu Barajının Doğa,Tarih,Kültürel 

Miras ve Yaşayanlar Üzerinde Etkileri “konulu,  Elektrik 

Mühendisleri Odası Diyarbakır Şubesi Enerji Komisyonu 

Başkanı M.Nedim TÜZÜN “ Enerji Yatırımlarında İnsan, Doğa 

ve Çevre İlişkisi” konulu, Enerji Verimliliği Derneğinden 

Ömer Faruk ERTUĞRUL “Enerji Verimliliği Çalışmaları ve 

Yenilenebilir Enerji Kaynaklarının Bölgede Kullanılabilirliği 

ve Yatırım Olanakları “ konulu birer sunum yaptılar.

Forumda, Batman, Siirt, Şırnak İllerinin; Enerji Üretim ve 

Tüketim potansiyelleri ortaya konulmuş,  enerji alanındaki 

mevcut sorunları irdelenmiş, sorunlara çözüm önerileri 

geliştirilmiş, enerji-insan ve çevre ilişkisi ele alınmış, bölgesel 

enerji politikaları bu iller özelinde incelenmiş ve özelleştirme 

sonrası mevcut düzenlemelerle ortaya çıkabilecek son 

durum tartışılmıştır.
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